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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Értelmetlen központosítás a mezőgazdasági szakigazgatási szerveknél is?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A legfrissebb információk szerint a budapesti mezőgazdasági szakigazgatási szervek
laboratóriumait is egy helyre kívánja költöztetni a Kormány . Csepelen néztek ki ingatlant erre
a célra. Ezek a laborok akkreditáltak (vélhet ően a költözéssel ezt á státuszt elveszítik) és
tevékenységüket jól el lehet különíteni . A költöztetés mottója most is a párhuzamo s
vizsgálatok megszüntetése (ilyen egyébként nincs is az adott esetben) és a hatékonysá g
növelése . Attól, hogy összeköltözik több, különböző tevékenység, még nincs hatékonyság
növekedés . Ez elméletben talán működik, de a gyakorlati példák másról árulkodnak.
Gazdasági oldalról nézve, pedig egyenesen katasztrofális lépés, mivel a laborok jelenleg i
kialakítása az elmúlt években tízmilliókba került, most ennek sokszorosát fogják kiadni a
költözésnek köszönhetően. Hát így kell a pénzt értelmetlenül költeni .

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszter Urat :

Miért kell központosítani a budapesti mezőgazdasági szakigazgatási szérveket?
Mi lesz a mostani laborok helyén?
Várhatóan a költözés mennyibe kerül majd az adófizetőknek?
Mennyi megtakarítást várnak éves szinten az összevonásoktól ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . február 24 .
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